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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 17.06.2011 
 
 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul CAZAN FLORIN care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 112/2011 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Cazan Florin:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 11 consilieri. Lipsesc domnii consilieri Aldea Ana Maria, Culcea Tudorel, Drăgoescu Mihai, 
Farcaş Ladislau, Fărcaş Bianca, GoghiŃă Daniel, Gyorfi Jeno, HepuŃ Teodor, Horvath Zoltan şi 
Vasilescu Tatiana. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. viceprimar Dan Nicolae 
Robert şi dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă dna. Popa Anişoara – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate, 
precum şi presa locală. 

 
Domnul  viceprimar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Ordinea de zi este cea prezentată, nu s-a schimbat nimic.” 

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu unanimitate de voturi.  
 

Dl. Cazan Florin:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 
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Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

Nu este cazul. 
 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „În acest moment sunt 12 consilieri prezenŃi, a venit domnul consilier Culcea Tudorel.” 
 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se d ă cuvântul ( se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hot ărâre pentru aprobarea aloc ării, din bugetul local, a 
sumei de pân ă la 6.500 lei, în vederea particip ării delega Ńiei municipiului Hunedoara şi a 
Ansamblului folcloric „Ha Ńegana” la aniversarea Societ ăŃii Culturale „ Ştefan Ştefu” din satul 
Ecica – Provincia Autonom ă Voivodina - REPUBLICA SERBIA, în perioada 24.06.-2 6.06.2011. 

 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
 

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 11 voturi “pentru”( lipseşte de la vot doamna consilier Chiş 
Şerban Ana-Aurelia ). 

Art.1-4 se aprobă cu 11 voturi “pentru”( lipseşte de la vot doamna consilier Chiş 
Şerban Ana-Aurelia ). 

Hotărârea nr.113/2011 se aprob ă cu unanimitatea de voturi a celor 12 consilieri 
locali prezen Ńi.  

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„În acest moment sunt 13 consilieri prezenŃi, a venit domnul consilier Farcaş Ladislau.” 

La punctul 2 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 
consilierilor în funcŃie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea aloc ării sumei de pân ă la 1.000 
lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, î n vederea particip ării echipei de fotbal 
„Galacticii Hunedoara” la turneul final de la Timi şoara.  

 -     d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
-  d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 

                -     d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.114/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Domnilor consilieri, termenul de depunere al declaraŃiilor de venit şi de interese, am 

rugămintea să faceŃi puŃină linişte, pentru că după aceea iar o să spuneŃi că nu aŃi auzit sau nu aŃi 
înŃeles, era de 15 iunie. Deja suntem sunaŃi de către presă, de A.N.I. Nu au predat până la această 
oră când dăm drumul la publicarea pe site şi către AgenŃia NaŃională de Integritate, şi v-aş ruga ca 
şefii de grupuri sau colegii de partid să le spuneŃi treaba aceasta: Aldea Ana Maria, Drăgoescu 
Mihai, Fărcaş Bianca Magdalena, Farcaş Ladislau, Gyorfi Jeno. Doamnelor şi domnilor consilieri, nu 
este interesul nostru, este al dumneavoastră. O parte dintre domnii consilieri mai vechi sau mai noi 
cred că au fost şi amendaŃi, probabil au primit acasă amenzile, dar nouă nu ni se spune. A doua 
problemă, vă rog frumos să vă ŃineŃi telefoanele de serviciu deschise, pentru că sunăm de zeci de 
ori şi ni se spune că, momentan, abonatul nu poate fi contactat.”      

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Suntem în zone fără semnal.” 
 
Dna. Podea Gabriela:  
 „Domnii consilieri Şoş şi Drăgoescu nu au telefon de serviciu. Să mergeŃi la Biroul 

administrativ, pentru că noi trimitem sms-uri de pe telefonul de serviciu.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Domnule secretar, am şi eu o întrebare. Nu puteŃi, pentru şedinŃele care urmează, 

când ne daŃi c.d.-ul cu ordinea de zi, să puneŃi şi procesul verbal de la şedinŃa trecută tot în format 
electronic, să îl avem şi noi?”  

 
Dna. Podea Gabriela:  
 „Este pe site-ul Primăriei.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Este pe site-ul Primăriei, dar încercăm să vi-l punem. Dar ceea ce discutam, şi v-am 

spus data trecută la şedinŃă, un domn consilier a fost şi a văzut procesul verbal, înregistrarea de 
multe ori nu permite redarea cu acurateŃe a opiniilor exprimate. Deci luaŃi o hotărâre 
dumneavoastră, Consiliul local, să luaŃi alt aparat de înregistrare mai performant. Vă punem la 
dispoziŃie înregistrarea aparatului nostru, avem căşti şi puteŃi să ascultaŃi.”  

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Pentru şedinŃa de astăzi nu se poate, dar la cele la care participă domnul primar 

solicităm noi direct la D.N.A., deci nu mai plângeŃi că nu avem scule performate, pentru că la ei se 
aude perfect.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Deci sugestia dumneavoastră este că pentru transcrierea procesului verbal să mă 

adresez D.N.A.-ului! Deci, încă o dată, la declaraŃiile de avere, nu contează data pe care o scrieŃi 
dumneavoastră, contează data din registrul special.” 
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Dl. Cazan Florin:  
„Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

consiliului local." 
 
 
 
 
 
 

 
          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  data de 17.06.2011 

 
 
 
 

 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea alocării, din bugetul 
local, a sumei de până la 6.500 lei, în vederea participării delegaŃiei municipiului Hunedoara şi a 
Ansamblului folcloric „HaŃegana” la aniversarea SocietăŃii Culturale „Ştefan Ştefu” din satul Ecica – 
Provincia Autonomă Voivodina - REPUBLICA SERBIA, în perioada 24.06.-26.06.2011. 

Hotărârea nr.113/2011 se aprob ă în unanimitate.  
 
 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până 
la 1.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea participării echipei de fotbal 
„Galacticii Hunedoara” la turneul final de la Timişoara. 

Hotărârea nr.114/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
 
 
 
 
 

 
SECRETAR, 

Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 


